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PROTOKÓŁ Nr VI/19 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 6 marca 2019 r. 

W posiedzeniu udział wzięli: radni i sołtysi wg załączonej listy obecności, Burmistrz 

Miasta i Gminy Morawica Pan Marian Buras, Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Morawica  

Pan Marcin Dziewięcki, Sekretarz Miasta i Gminy Morawica Pani Anna Kowalska, Skarbnik 

Miasta i Gminy Morawica Pani Małgorzata Lisicka, Prezes ZGK w Morawicy Pan Marek 

Mazur, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Obicach Pan Jerzy Węgrzyn. 

Szósta sesja VIII Kadencji Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się 6 marca  

2019 r. w Samorządowym Centrum Kultury w Morawicy (sala konferencyjna)  

z następującym porządkiem obrad. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między 

sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2019 – 2025. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2019 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Morawica  

na 2019 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Miasto  

i Gminę Morawica nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w obrębie 

geodezyjnym Bilcza. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Miasto  

i Gminę Morawica nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie 

geodezyjnym Bilcza, z przeznaczeniem pod drogi. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz 

warunków korzystania z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Miasto i Gmina Morawica. 
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11. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

12. Sprawy różne. 

13. Zakończenie obrad. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA SESJI: 

Ad.1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia 

VI sesji Rady Miejskiej w Morawicy  i przywitał wszystkich obecnych oraz pogratulował 

sołtysom Gminy Morawica wybranym na nową kadencję 2019-2023. Przewodniczący Rady 

Miejskiej na podstawie listy obecności radnych stwierdził, że VI sesja Rady Miejskiej  

w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 14 radnych. 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk przystąpił  

do kolejnego punktu porządku obrad, czyli przyjęcia protokołu z V sesji Rady Miejskiej  

w Morawicy. Przystąpiono do głosowania. Protokół z V sesji Rady Miejskiej w Morawicy  

z dnia 29 stycznia 2019 r. został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem protokołu było  

14 radnych.   

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota 

Pietrzczyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Wojda    

Ad.3 

Burmistrz Miasta i Gminy Morawica Pan Marian Buras przedstawił sprawozdanie  

z realizacji uchwał Rady Miejskiej podjętych na V sesji Rady Miejskiej  

w Morawicy w dniu 29 stycznia 2019 r. 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w załączeniu do protokołu. 

Ad.4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Bartosz Kruk przeszedł do kolejnego punktu 

posiedzenia sesji, dotyczącego sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta i Gminy 

Morawica w okresie między sesjami. Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności 
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w okresie między sesjami.  

Ad.5            

 Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia sesji, dotyczącego 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Morawica na lata 2019-2025. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 14 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota 

Pietrzczyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Wojda    

Uchwała Nr VI/40/19 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Morawica na lata 2019-2025 została podjęta. Uchwała Nr VI/40/19 stanowi załącznik  

do protokołu. 

Ad.6 

Kolejny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta  

i Gminy Morawica na 2019 rok. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało  

14 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota 

Pietrzczyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Wojda    

Uchwała Nr VI/41/19 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2019 r. została 

podjęta. Uchwała Nr VI/41/19 stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad.7 

 Przewodniczący Rady przystąpił do następnego punktu dotyczącego podjęcia uchwały 

w sprawie przyjęcia Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Morawica na 2019 r. Przystąpiono  

do głosowania. Za głosowało 14 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota 

Pietrzczyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Wojda    

Uchwała Nr VI/42/19 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Morawica na 2019 r. 

została podjęta. Uchwała Nr VI/42/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.8 

 Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad, czyli podjęcia 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Miasto i Gminę Morawica 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w obrębie geodezyjnym Bilcza.  

W Przewodniczący otworzył dyskusje nad projektem uchwały. W dyskusji udział wzięła 

Radna Rady Miejskiej w Morawicy Pani Dorota Pietrzczyk – zadała pytanie  

do Burmistrza czy w/w nieruchomość musi być nabywana na cele rekreacyjne i czy jest  

to zgodne z planem zagospodarowania przestrzennego. 

Pan Burmistrz poinformował, że właściciel oddający nieodpłatnie w/w nieruchomość na rzecz 

Miasta i Gminy Morawica określił cel na jaki przekazuje tą nieruchomość. Zgodnie z planem 

zagospodarowania przestrzennego na terenach mieszkaniowych można realizować cele 

rekreacyjne, tj. budowa placu zabaw.  

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 14 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota 

Pietrzczyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Wojda    

Uchwała Nr VI/43/19 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Miasto  

i Gminę Morawica nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w obrębie 

geodezyjnym Bilcza została podjęta. Uchwała Nr VI/43/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.9 

 Kolejny punkt posiedzenia sesji, dotyczył podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na nieodpłatne nabycie przez Miasto i Gminę Morawica nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, położonej w obrębie geodezyjnym Bilcza, z przeznaczeniem pod drogi. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 14 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota 

Pietrzczyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Wojda    

Uchwała Nr VI/44/19 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Miasto  

i Gminę Morawica nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie 

geodezyjnym Bilcza, z przeznaczeniem pod drogi została podjęta Uchwała Nr VI/44/19 

stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.10 

Kolejny punkt posiedzenia sesji, dotyczył podjęcia uchwały w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych oraz warunków korzystania z przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Miasto i Gmina Morawica. Przystąpiono  

do głosowania. Za głosowało 14 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał 

Jędrzejczyk, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota 

Pietrzczyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Wojda    

Uchwała Nr I/45/19 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków 

korzystania z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Miasto i Gmina Morawica została podjęta. Uchwała Nr VI/45/19 stanowi załącznik  

do protokołu. 

Ad.11 

Kolejny punkt posiedzenia sesji, dotyczył informacji Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Morawicy w sprawie otrzymywanej korespondencji i zaproszeń na różnego 

rodzaju wydarzenia społeczno-kulturalne. 

Ad.12 

 Przewodniczący Rady przystąpił do punktu dotyczącego spraw różnych. W dyskusji 

udział wzięli: 

Pan Burmistrz – pismo inwestora w sprawie poszukiwania gruntów pod utworzenie centrum 

sportów strzeleckich. 

Sołtys wsi Brudzów Pani Anna Buras-Kruk - problem występowania  

w miejscowości Brudzów stad dzików i saren. 

Radny Wiesław Frankowicz – wysokość opłat dotycząca fotowoltaiki. 

Pan Burmistrz – osoby biorące udział w projekcie są wzywane do dokonywania opłat  

ze względu na krótki termin realizacji inwestycji. 

Sołtys wsi Bieleckie Młyny Pani Teresa Orlińska – wniosek o wycięcie wierzby przy  

chodniku na ul. Spacerowej w Bieleckich Młynach oraz usunięcie drzewek w pasażu 

zielonym, które się nie przyjęły. 

Radny Robert Żołądek – cel wykorzystania nieruchomości zakupionej w ubiegłym roku  

w miejscowości Brzeziny za 100 tys. zł. Poinformowanie o złożeniu interpelacji w sprawie 

terenu wokół zalewu w Morawicy. Dlaczego ze strony internetowej Miasta i Gminy 

Morawica zniknęły interpelacje i zapytania radnych? 

Pan Burmistrz – w sprawie dzików w miejscowości Brudzów jedynym rozwiązaniem jest 

poinformowanie o tym fakcie koła łowieckiego. Krzewy w miejscowości Bieleckie Młyny 
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zostaną usunięte. Jeśli chodzi o teren w Brzezinach został on zakupiony pod plac zabaw przy 

ul. Przemysłowej. 

Radny Michał Jędrzejczyk – kwestia ul. Ceramicznej i ul. Świerkowej w miejscowości 

Chałupki związku z listą podstawową budowy dróg, na której znalazły się w/w ulice. 

Pan Burmistrz – oznacza to gwarancję środków na realizację budowy dróg. Ul. Świerkowa 

nie znalazła się na liście podstawowej. 

Radny Leszek Cygan – wprowadzenie do inwestycji dróg samorządowych, krótkich 

odcinków dróg w miejscowości Bilcza, tj. koniec ul. Dolomitowej, ul. Sezamkowa. 

Pan Burmistrz – kryteria uwzględniane przy zgłaszaniu dróg do Funduszu Dróg 

Samorządowych. 

Radny Robert Żołądek – lista przedsięwzięć zgłaszanych do realizacji ze środków Funduszu 

Dróg Samorządowych do wglądu dla radnych. 

Pan Burmistrz – wnioski składane do Funduszu Dróg Samorządowych o budowę dróg na 

terenie Miasta i Gminy Morawica są dostępne do wglądu. Czy zgłoszone drogi zostaną 

zrealizowane to zależy czy spełnią wymagane kryteria.  

Sołtys wsi Zaborze Pani Krystyna Bisaga – czy są zaplanowane prace w sprawie świetlicy 

wiejskiej w Zaborzu oraz o możliwości poprawy komunikacji w miejscowości Zaborze. 

Pan Burmistrz – wniosek składany do Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich nie został 

przyjęty. Możliwość inwestycji dotyczącej świetlicy wiejskiej w Zaborzu ze środków 

Lokalnej Grupy Działania oraz z pieniędzy z funduszu sołeckiego. Jeśli chodzi  

o komunikacje, to działa komunikacja busowa, ale niestety przewoźnicy nie zawsze 

wywiązują się w pełni ze swoich obowiązków. Kluczowe w tej sprawie będą kroki podjęte 

przez ministerstwo.  

Radny Michał Jędrzejczyk – zagospodarowanie zbiornika w centrum Dębskiej Woli oraz  

o złożony wniosek o środki na Agronomówkę. 

Zastępca Burmistrza Pan Marcin Dziewięcki – jeżeli chodzi o zbiornik w Dębskiej Woli  

to w budżecie została zabezpieczona kwota 100 tys. zł. Na Agronomówce zostało zmienione 

pokrycie dachowe oraz została sporządzona dokumentacja termomodernizacyjna. Niestety nie 

ma jeszcze naboru, aby ten projekt zgłosić. 

Radny Leszek Cygan – termin sprawdzania stanu placów zabaw na terenie Miasta i Gminy 

Morawica oraz sprzątania ulic po zimie. 

Prezes ZGK w Morawicy Pan Marek Mazur – Gmina określa zakres prac jakie mają zostać 

wykonane. Prace są podejmowane pod koniec marca, początek kwietnia. Kwestia dotycząca 
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sprzątania ulic zależy od zlecenia ze strony Gminy. Na pewno na święta ulice zostaną 

posprzątane. 

Radna Alicja Jamorska-Kurek – postęp prac w związku z oddaniem świetlicy wiejskiej  

w Bieleckich Młynach. Czy opóźnienie oddania budynku świetlicy będzie miało wpływ  

na termin zebrania wiejskiego w sprawie wyboru sołtysa i rady sołeckiej miejscowości 

Bieleckie Młyny i Piaseczna Górka. 

Prezes ZGK w Morawicy Pan Marek Mazur – budynek jest zakończony. Pozostają prace 

organizacyjno-odbiorowe.  

Pan Burmistrz – postaramy się, aby budynek został odebrany i zebrania odbyły się w nowej 

świetlicy. Jeżeli wystąpią jakieś przeszkody wtedy termin zebrania zostanie przesunięty. 

Będziemy śledzić sytuacje na bieżąco. 

Radny Damian Woźniak – niech Komisja rewizyjna dokona przeglądu placu zabaw i zleci 

ZGK Sp. z o.o. w Morawicy zakres prac do wykonania.  

Radny Robert Żołądek -  Komisja powinna sprawdzić, skontrolować i określić wspólnie 

zakres prac, które należy wykonać na placach zabaw. 

Pan Burmistrz -  co roku przeglądu placów zabaw dokonuje inspektor nadzoru budowlanego. 

Sołtys wsi Łabędziów – prosi o informację zwrotną dla sołtysów w sprawie stanu placów 

zabaw. 

Pan Burmistrz – informacje dotyczące wyników przeglądów placów zabaw będą dostępne  

w Referacie Infrastruktury Technicznej i Budownictwa. 

Radny Robert Żołądek – niestety po kontroli przeprowadzonej przez inspektora nadzoru było 

wiele zastrzeżeń ze strony Komisji, które nie zostały uwzględnione. 

Pan Burmistrz – opinia inspektora jest wiążąca. 

Przewodniczący Rady zakończył dyskusję. 

Ad. 13 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan 

Bartosz Kruk zakończył obrady VI sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. Protokolant: Małgorzata Orlińska 


